
 

 

DJUPEKLO VEL OG BÅTFORENING 

REFERAT	FRA	ÅRSMØTE	
LØRDAG	27.	JUNI	2020,	KL	1600	VED	KIOSKHYTTA	

1. Konstituering	
Vellets formann, Ole Morten Merli (OMM) ønsket velkommen og foreslo seg selv som møteleder.  
 
a) Fremmøtte medlemmer ble godkjent og anslått til ca 32 stk. 

b) OMM foreslo Christian Stenberg som møtesekretær, valgt ved akklamasjon. 

c) Terje Inglingstad og Roger Brustad ble valgt til å undertegne protokollen ved akklamasjon. 

d) Det kom ingen innsigelser mot møtets lovlige innkalling. 

 

2. Styremøter	/	annen	aktivitet	
OMM gikk gjennom de viktigste punktene fra årsberetningen og føyde til:  
 
• Styret er ikke kjent med utvikling mht salg av forsvarets eiendom. Komitéen som skal søke å 

ivareta vellets interesser videreføres  

• Styret opplever at ordningen med epost utsendelse av fakturaer og informasjon.  

 

3. Kioskhytta	
• Drift av kiosken i 2020 er utleid. 

• Dugnaden i fjor bidro til er løft i området rundt kiosken. 

 

4. Båthavna	
• Diverse utbedringer av bryggene er foretatt siste år og arbeidet fortsetter kontinuerlig.  

• Styret oppfordrer alle som ikke bruker båtplassen sin til å stille denne til disposisjon for 
båtforeningen, til nytte for forening, utleier og leietakere. 

• Nattevakten utfører en viktig jobb som bes prioritert.  

 
 



 

 

5. Økonomi	
Regnskapet var vedlagt årsbrevet i januar. DVB har en sunn økonomi med en saldo per 1. juni på 
ca kr 360 000. Større forestående investeringer: 
  
• Verktøyboden i havnen faller som kjent sammen. Ansvarlig entreprenør er i dialog med 

kommunen. Vi håper på en byggetillatelse i løpet av sommeren/tidlig høst.  

• Fortsatt utbedringer i havna (særlig stålbryggen er moden for utskifting) 

 

6. Diverse	
 

• Dugnaden 13. juni ble avlyst på grunn av koronasituasjonen. Det er tid for ny dugnad mandag 
13. juli kl 16:00. Vi satser på å gjennomføre denne, blant annet ved at vi leier kvistkvern som i 
fjor og fortsetter ryddingen. Det er arbeid til alle. 

• Styret registrerer at det det er gode vekstforhold for busker og trær i vårt område og 
oppfordrer alle medlemmer til å holde vegetasjon nede og være velvillige overfor naboer når 
det er ønske om å felle trær. 

 

7. Innkomne	forslag	
Ingen innkomne forslag denne gangen. Minner om epostadresse – post@djupeklo-vel.org.  

 

8. Valg	
• Kasserer Roger Olavesen ble gjenvalgt for to år ved akklamasjon. 

• Visebåthavnsjef Thomas Alexander Pettersen ble valgt for to år ved akklamasjon 

• Styremedlem Bjørn Olsen ble gjenvalgt for to år ved akklamasjon 

• Revisor Øystein Magnussen ble gjenvalgt for to år ved akklamasjon 

•  Medlem i valgkomiteen, Egil Berg Olsen ble gjenvalgt for to år ved akklamasjon 

 

 

Styrets sammensetning er etter dette: 

o Leder:    Ole Morten Merli (2019-2021) 

o Kasserer:   Roger Olavesen  (2020-2022) 

o Sekretær:   Christian Stenberg (2019-2021) 

o Båthavnsjef:   Reidar Jensen  (2019-2021) 



 

 

o Visebåthavnsjef:  Thomas A Pettersen (2020-2022) 

o Styremedlem:   Bjørn Olsen  (2020-2022) 

 

o Revisor:  Øystein Magnussen (2020-2022) 

o Valgkomité:  Einar Eide-Fredriksen (2019-2021) 

Egil Berg Olsen  (2020-2022) 

 

9. Eventuelt	
• Det ble fremmet forslag om å dekke til rammen på kranen som ligger ubeskyttet på bakken i 

vinterhalvåret. Styret ser på løsninger for å hindre rust og annen skade.  

• Ett medlem har kontakt med flere instanser som vurderer mobildekning i området. Styret 
henstiller til at slik kontakt OGSÅ går gjennom styret slik at vellets / fellesskapets interesser 
ivaretas.    

• Styre ble oppfordret til å ha kontakt med kommunen vedr rydding langs veien. Kantklipping, 
døde trær osv.   

 
 
 
 
 

Referent: 

_________Chr. Stenberg________ 
27. juni 2020 

Godkjenning av protokoll: 

 

_________Sign___________     ___________Sign_____________ 

Terje Inglingstad       Roger Brustad 
 

 


